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De leden van de raad van de gemeente Groningen 
te 
GRONINGEN 

Telefoon 0 6 - 4 1 4 0 2 7 8 3 Bijlagein)- Onskenmerk 5 7 5 7 0 6 9 

Datum 2 3 - 0 6 - 2 0 1 6 Uwbriefvan - Uwkenmerk -

Geachte heer, mevrouw, 

We hebben als stad bij meerdere gelegenheden de ambitie uitgesproken in 2035 een 
energieneutrale stad te zijn. Binnen die ambitie zetten we ons in om in 2025 de binnenstad van 
Groningen slechts voor emissievrije voertuigen toegankelijk te maken. 

Dat heeft gevolgen voor de taxibranche. Ook taxiondernemingen zullen op (korte) termijn de 
overstap naar elektrische (of anderszins emissievrije) voertuigen moeten maken. De taxibranche is 
nog terughoudend als het gaat om het maken van deze stap. 

We willen taxiondernemingen stimuleren elektrisch te gaan rijden. Daarom bieden we elektrische 
taxi's op korte termijn twee plekken met (snel-) laadfaciliteit aan de voorkant van de wachtrij op 
het hoofdstation. Deze snelladers bieden we aan in samenwerking met Grunneger Power. 

Ook krijgen elektrische taxi's een voorrangspositie bij de nieuw in te richten taxistandplaats nabij 
de Grote Markt, als onderdeel van de uitwerking van de Binnenstadsvisie. Elektrische taxi's staan 
daarmee altijd vooraan in de wachtrij. Het blijft overigens zo dat het de consument vrij staat naar 
eigen inzicht een taxi uit de rij te kiezen. Elektrische taxi's krijgen dus niet altijd als eerste de 
klanten. Wel zijn ze vooraan in de rij goed zichtbaar - een strategie die in Amsterdam goed 
gewerkt heeft. 

Een verdere impuls voor elektrische taxi's kan gezocht worden in het aanpassen van de 
legeskosten voor elektrische taxi's. Een voorstel daartoe is in de maak. We komen daar na de 
zomer bij u op terug. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris. 
Peter den Oudsten Peter Teesink 


